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سرویس سیاســی- نمایندگان مجلس شورای اسلامی تصویب کردند 
که در ســال ۱۴۰۱ نرخ حقوق گمرکی مواد اولیه، واســطه ای، اجزا، قطعات، 
ماشــین آلات و تجهیزات که با احتســاب سود بازرگانی، حقوق ورودی آنها 

حداکثر ده درصد )۱۰%( می باشد به یک درصد )۱%( تقلیل می یابد.
نمایندگان مجلس شــورای اســلامی در جلسه علنی مجلس در جریان 
رســیدگی به گزارش کمیســیون برنامه و بودجه و محاسبات در مورد لایحه 
اصلاح تبصره های )۱( و )۷( ماده واحده قانون بودجه سال ۱۴۰۱ کل کشور، 

این تبصره ها را به شرح زیر اصلاح کردند:
»۱- در بند )ز( تبصره )۱(، عبارت "از محل منابع داخلی شــرکت ملی 
نفــت ایران" به عبارت "مازاد بر ســقف منابع جــزء )۱( بند )ب( و بند )ی( 
این تبصره" اصلاح و بعد از عبارت "اعمال حساب نماید." عبارت "تسویه 
حساب مواد اولیه قیر )وکیوم باتوم( تحویل شده به دستگاه ها در سال ۱۴۰۰ 
نیز به همین ترتیب تنفیذ می شود." الحاق می شود. همچنین در جزء )۷( بند 
یادشده، بعد از عبارت "مواد اولیه قیر )وکیوم باتوم( به قیر" عبارت "یا مالچ" 

الحاق می شود.
 ۲- متــن زیــر به عنــوان جــزء  )۳( به بند )هـــ( تبصــره )۷( الحاق 

می شود:
۳– در ســال ۱۴۰۱ نــرخ حقوق گمرکی مواد اولیه، واســطه ای، اجزا، 
قطعات، ماشــین آلات و تجهیزات که با احتســاب ســود بازرگانی، حقوق 
ورودی آنها حداکثر ده درصد )۱۰%( می باشــد بــه یک درصد )۱%( تقلیل 
می یابد. دولت مجاز است با توجه به کاهش منابع حاصل از حقوق ورودی، 
نســبت به فروش اوراق مالی تا ســقف دویســت و هشــتاد هزار میلیارد 

)۰۰۰ر۰۰۰ر۰۰۰ر۰۰۰ر۲۸۰( ریال اقدام نماید.«

سرویس سیاســی- از نمایندگان مجلس 
انتظار می رود قبل از هر اقدامی در حوزه ی مباحث 
تامین اجتماعی، ابتدا تحقیق و تفحص از سازمان و 
شستا عملیاتی شده و گزارش آن به صورت شفاف 
و صریح منتشــر شــود تا بتوان بر مبنای گزارش 

مبسوط و داده های صحیح تصمیم گیری کرد.
افزایش سن و ســابقه بازنشستگی، یکی از 
اصلی ترین هدف های طرفداران نئولیبرالیســم به 
بهانه ی برداشتن بار از دوش سازمان های بیمه گر 
اســت؛ در ارتباط با ســازمان تامیــن اجتماعی، 
مدت هاســت که بر این مســاله بــدون توجه به 
مشکلات زیرساختی ســازمان و مطالبه  سنگین 
بیش از ۴۰۰ هزار میلیارد تومانی آن از دولت تاکید 
می شود. حالا به نظر می رسد، افزایش سن و سابقه 
بازنشستگی که زمستان سال قبل در لایحه بودجه 
۱۴۰۱ گنجانده شــده بود و توســط نمایندگان 
مجلس به این دلیل که جای اصلاحات پارامتریک 
در قانون یکساله ی بودجه نیست، حذف شده بود، 
دوباره مطرح شــده و به زعم برخی جای خود را 
یافته است: در متن برنامه ی هفتم توسعه. زمستان 
امسال، این مســاله دوباره در مجلس شورا طرح 
می شود و همین امر موجب نگرانی کارگران شده 
است، کارگرانی که سیاست های تعدیلی، آینده و 
بازنشســتگی آن ها را تحت تاثیر قرار خواهد داد. 
تدوین گران برنامه ی هفتم توســعه، افزایش سن 
و ســابقه بازنشســتگی را در یکی از بندهای این 
برنامه گنجانده اند؛ هدف شان ظاهراً پایدارسازی 
صندوق تامین اجتماعی اســت؛ امــا به گفته ی 
احسان سهرابی )فعال کارگری و نماینده کارگران 
در شــورایعالی حفاظت فنی(، ریشه های اصلی 
عدم تعادل تامین اجتماعی، جای دیگری ســت و 
افزایش سن و ســابقه یا به عبارت ساده تر، فشار 
آوردن بر بیمه شدگان، هیچ تناسبی با سیاست های 
ابلاغــی تامین اجتماعی نــدارد. او می گوید: در 
ارتباط با سیاست های ابلاغی تامین اجتماعی که 
بایستی زیرساخت و نقشه راه این حوزه باشد، باید 
گفت که در این متن، مباحث مطروحه به صورت 
شــفاف تبیین شده است و در آن هیچ اشاره ای به 
فشار حداکثری به بیمه شدگان نشده است؛ هدف 

از سیاســت های ابلاغی، بهبود شــرایط سازمان 
تامین اجتماعی و بیمه شــدگان آن است نه اعمال 

فشار بیشتر یا کاستن از حقوق قانونی. 
سهرابی، سیاست های موثر برای پایدارسازی 
ســازمان تامین اجتماعی را برمی شمارد: وصول 
مطالبات ســازمان از دولت، شناسایی ریشه های 
فساد در شرکت ســرمایه گذاری شستا و حذف 
مدیران بازنشســته دولتی در هیــات مدیره های 
شرکت های مذکور که بدون تردید همین مساله، 
زمینه های رانت را ایجاد نموده است؛ چابک سازی 
در سطح مدیران تامین اجتماعی که سالیان است 
در این مســند مدیریت مــی کنند، یک ضرورت 
اســت؛ آثار عملکرد مدیریتی این مدیران، همین 
تــراز زیانبار فعلی اســت؛ قبل از هرچیز باید این 
شــرایط تغییر کند و شفاف سازی صورت بگیرد؛ 
باید بیمه شدگان بدانند در تامین اجتماعی و شستا 
چه خبر اســت و چرا شرکت هایی به آن عظمت 
زیان ده هستند؛ چرا از اموال و دارایی های تاریخی 
کارگران صیانت نشــده است؛ چرا این ضعف ها 
برطــرف نمی شــود تا نیازی به فشــار آوردن بر 
بیمه شــدگان کم درآمد و افزایش ســن و سابقه 

بازنشستگی نباشد؟
ایــن فعال کارگری تاکیــد می کند: افزایش 
سن و سنوات بازنشستگی، نه تنها کارآمد و موثر 

نیســت، بلکه عادلانه هم نیســت و بدون تردید، 
تبعات زیانبار اجتماعی به دنبال خواهد داشــت؛ 
نجات سازمان صرفاً در تحقیق و تفحص مستقل 
و شــفاف و در اجرای سیاست های ابلاغی تامین 
اجتماعی ست؛ همه راهکارهای دیگر غیرعادلانه 
اســت چراکه فشــار را از دوش مقصران اصلی 
برمــی دارد و بــر دوش بیمه شــدگان می اندازد 
آنهم بیمه شــدگانی که بــرای امرار معاش بعد از 
بازنشستگی مجبورند شغل اختیار کنند و اگر سن 
بازنشســتگی افزایش یابد، شیرازه ی زندگی شان 

کامل از هم می پاشد. 
سهرابی در پایان می گوید: نمایندگان مجلس 
بایســتی حتماً افزایش سن و سابقه را از برنامه ی 
هفتم توســعه حذف کنند و اجــازه ندهند تاوان 
اشتباهات و کم کاری های این حوزه بر دوش بیمه 
شدگان بیفتد؛ نمایندگان که به عنوان وکلای ملت 
در مجلس نشســته اند، باید حافظ منافع موکلان 
خود باشــند؛ با افزایش سن و سابقه بازنشستگی، 
آینــده ی بیش از ۱۴ میلیــون خانواده ی کارگری 
کشــور به خطر می افتد؛ بنابرایــن باید این بند از 

برنامه هفتم توسعه را حذف کنند.

نمایندگان مجلس تصویب کردند؛

کاهش نرخ حقوق گمرکی 
مواد اولیه

در تدوین »برنامه هفتم توسعه« حقوق کارگران را تضییع نکنید؛

مخالفت با افزایش سن و سابقه بازنشستگی

با رأی نمایندگان؛

ناظران مجلس در برخی از مجامع و شوراها انتخاب شدند

در جریان بررسی دو فوریت در مجلس؛

مخالفان و موافقان لایحه متناسب سازی 
حقوق کارکنان چه گفتند؟

سرویس سیاسی- در جریان بررسی دو فوریت 
لایحه متناســب ســازی حقوق کارکنــان دولت و 
بازنشستگان کشوری و لشکری در جلسه علنی دیروز 
)یکشنبه(، حجت الاســلام علیرضا سلیمی نماینده 
محــلات به عنوان مخالف فوریت لایحه گفت: گفته 
شده این لایحه فقط شامل کارمندان مشمول خدمات 
کشــوری می شود پس با این شــرایط تکلیف سایر 
کارمندان چه می شود؟ همچنین میزان افزایش حقوق 
بازنشســتگان صرفا ۹۰۰ هزار تومــان و افراد تحت 
پوشــش کمیته امداد ۵ درصد می شــود که این باعث 
نگرانی ماســت. وی با بیان اینکه امکان اصلاح لایحه 
دولت به دلیل بار مالی آن وجود ندارد، افزود: باید طبق 
قانون برنامه توســعه میزان افزایش حقوق متناسب با 
تورم باشــد که چنین چیزی نیست. این عضو هیات 
رییســه مجلس با بیان اینکه افزایش حقوق باید شامل 
همه کارمندان شــود، گفت: گفته شــده دولت اجازه 
افزایش اعتیارت هزینه ای دستگاه ها را داده اما چطور 
این کار صورت می گیرد که دولت می گوید اعتباری 
ندارد؟ اگر قرار به اقدامی هســت باید جدی و سریع 
انجام شود به این شکل که مجلس و دولت با هم تفاهم 
کنند تا به نتیجه ای برسند. این لایحه نمی تواند مشکل 
حقوق بگیران را حل کند. حســن لطفی نماینده رزن 
به عنوان موافق فوریت گفت: گرانی افســار گسیخته 
زندگی کارمندان و بازنشستگان را تحت تاثیر قرار داده 
و سفره آن ها را تنگ تر کرده است. کارمندی که حقوق 
۵ میلیون و ۶۰۰ هزار تومانی می گیرد چطور می تواند 
برنج کیلویی ۱۰۵ هزار تومان را بخرد؟ همین شرایط 
برای بازنشســتگان هم وجود دارد. وی افزود: حداقل 
دریافتــی برای یک ماه جهت گذرانــدن زندگی ۱۲ 
میلیون تومان است این یعنی یک کارمند و بازنشسته با ۵ 
میلیون و ۶۰۰ هزار تومان زیر خط فقر زندگی می کنند. 
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس ادامه داد: پس از 
اجرای قانون مدیریت خدمات کشــوری، ۲۳ دستگاه 
خود را مستثنی کردند نتیجه آن شده رییس شرکت در 
شهرستانی ۳۵ میلیون تومان می گیرد و فرماندار همان 
شهرستان ۱۲ میلیون ماهیانه دریافتی دارد. آیا انصاف 
اســت که عــده ای در فقر و عــده ای در رفاه زندگی 
کنند؟ زمانی که آقای رییســی دولت را تحویل گرفت 
برنج ۳۵ هزار تومان بود الان ۱۰۵ هزار تومان شــده و 
این یعنی افزایش ۳۰۰ درصدی؛ بعد در این شــرایط 
حقوق کارمند ۱۰ درصد زیاد شــده است. وی گفت: 

ضعفی در ساختار اداری کشور به دلیل بی توجهی به 
کارمندان دولت است که اگر آن ها از وضعیت معیشتی 
خوبی برخوردار باشــند، رشوه خواری و فساد اداری 
کاهــش پیدا می کند. برای جلوگیری از فســاد اداری 
و بدبختــی کارکنان دولت به ایــن لایحه رای دهید. 
محمدرضا پورابراهیمی رییس کمیســیون اقتصادی 
نیز به عنوان مخالف دیگر فوریت گفت:  تفاوت های 
زیادی در پرداخت های حقوق در سازمان های دولتی 
 وابســته به دولت وجود دارد که انتظار می رود دولت 
نسبت به رفع آن اقدام کند. وی با بیان اینکه تفاوت در 
پرداخت حقوق کارکنان دولت در دستگاه های مختلف 
باعث ناراحتی بین آن ها شــده است، افزود: ما موافق 
افزایش پرداخت حقوق بازنشستگان و کارکنان دولت 
هستیم چون وضعیت پرداخت ها مناسب نیست و با 
نرخ تورم همخوانی ندارد. حرف ما این است که باید 
قدرت خرید با مدیریت تورم زیاد شــود. دولت برای 
خاموش و یا کند شدن موتور تورم در کشور تلاش کند.
پورابراهیمی با تاکید بر لزوم سیاست گذاری دولت یا 
هدف کم شدن تورم گفت: پرداخت حقوق متناسب 
با تورم نیســت که این با برنامه ششم همخوانی ندارد. 

مهرداد گودرزوند عضو کمیسیون برنامه و بودجه نیز 
در موافقت با دو فوریت گفت: حقوق دریافتی کارکنان 
و بازنشســتگان متناسب با تورم نیست. دولت در این 
لایحه به دنبال جبران بخشی از تورم موجود است لذا 
می توان گفت که این لایحه گامی برای همسان سازی 
حقوق است. محســن زنگنه عضو کمیسیون برنامه 
و بودجه نیــز در اخطاری گفت: طبق اصل ۷۵ قانون 
اساسی مجلس نمی تواند پیشنهادی در لایحه بدهد که 
بار مالی به دولت تحمیل می کند. سوال این است که با 
این وضعیت کمیسیون برنامه چطور می تواند در لایحه 
دولت دخل و تصرف کند لذا عملا دست مجلس بسته 
است. در پاسخ به این اخطار، علی نیکزاد نایب رییس 
مجلــس گفت: اصل ۷۵ درباره طرح هاســت و ما در 
حال بررسی لایحه دولت هستیم.  با آقای حاجی بابایی 
رییس کمیســیون برنامه و بودجه هماهنگی صورت 
گرفته است لذا امکان حذف و یا کم و زیاد کردن لایحه 
وجود دارد. مجتبی یوسفی نماینده اهواز نیز در تذکری 
بیان کرد: طبق برنامه ششم باید افزایش حقوق کارکنان 
بر اســاس تورم باشد که این اتفاق برای بازنشستگان 

لشکری و کشوری رخ نداده است.

ســرویس سیاسی- در جلســه علنی مجلس 
شورای اسلامی، نمایندگان ناظر در برخی از شوراها و 

 مجامع انتخاب شدند.
در جلســه علنی مجلس شورای اسلامی، نتایج 
انتخابات ناظران در برخی از شوراها و مجامع به شرح 

زیر قرائت شد:

حجت الاسلام سیدجواد حسینی کیا با ۱۸۱ رأی 
و مهــدی باقری با ۱۸۱ رأی به عنــوان اعضای ناظر 
مجلــس در کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه انتخاب 

شدند.
همچنین احمد امیرآبادی فراهانی با ۱۸۱ رأی و 
علی اکبر کریمی با ۱۸۱ رأی به عنوان ناظر مجلس در 

شورای واگذاری فعالیت ها و بنگاه های دولتی به بخش 
غیردولتی انتخاب شدند.

مهدی طغیانی بــا ۱۸۱ رأی، بهروز محبی نجم 
آبادی با ۱۸۱ رأی و روح الله ایزدخواه نیز با ۱۸۱ رأی به 
عنوان اعضای ناظر مجلس در شورای رقابت انتخاب 

شدند.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در شرایطی با دو فوریت لایحه متناسب سازی حقوق کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری و لشکری موافقت کردند
 که مخالفان، پیشنهاد دولت برای افزایش حقوق کارکنان را متناسب با تورم ندانسته و موافقان، این لایحه را الزامی برای شرایط تورمی فعلی بیان کردند.

ســرویس سیاسی- نماینده مردم 
تهــران در مجلس شــورای اســلامی 
گفت: هر فردی به مجلس معرفی شود 
که متقلبانه به مســئولیتی رسیده باشد، 

جلوی وی می ایستم.
الیــاس نــادران در جلســه علنی 
مجلس شــورای اســلامی طی تذکری 
اظهار داشــت: در جلســه هفته گذشته 
مجلس حسن نوروزی مطالبی را به بنده 
منتسب کرد که لازم می دانم پاسخ دهم.
وی بیان کــرد: نماینده مردم رباط 
کریم یک ســری مطالب را به صورت کذب به بنده نسبت داد و حتی درباره 
سفر اربعین زاهدی وفا مطالبی مطرح کرد که بنده از این موضوع عبور می کنم. 
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: نوروزی در جلسه 
قبلی مجلس بنده را متهم به تناقض گویی کرد و گفت نادران چندی پیش از 
یک وزیر پیشنهادی به دلیل اینکه سه واحد مسکونی داشته، انتقاد کرده و در 

مخالفت با وی صحبت کرد اما الان از زاهدی وفا دفاع می کند.
نــادران ادامه داد: بنده همواره معتقد به این هســتم که در برابر تناقض 
گویی ها می ایستم و مسئله مهم برای بنده ملک داشتن یا نداشتن نیست بلکه 

در مقابل تناقض گویی ها می ایستم.
وی متذکر شــد: درباره یکی از وزرای پیشنهادی قبلی که بنده مخالفت 
خــود را بــا وی مطرح کردم، قضیه از این قرار بود که در گزارشــی آمده بود 
که ۹ واحد ملکی به نام وی اســت اما آن فرد گفته بود فقط ســه واحد به نام 
 اوست و بنده گفتم برای ما روشن کنید بالاخره ۹ واحد ملکی یا ۳ واحد ملکی 

دارید.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: بنده با متقلبانه 
رأی گرفتن از مجلس و تناقض گویی مخالف هستم و اگر فردی به مجلس 
معرفی شود که متقلبانه به مسئولیتی رسیده باشد، حتماً جلوی وی می ایستم.

سرویس سیاسی- رئیس کمیسیون 
شوراها و امور داخلی کشور گفت: اصلاح 
شیوه گشت ارشاد در مجلس مطرح نشده 
اســت، هم دولت در ایــن زمینه می تواند 
لایحه ارائــه دهد هم مجلــس می تواند 

طرحی داشته باشد.
محمدصالح جوکار درباره ســخنان 
سخنگوی شــورای نگهبان درباره اینکه 
اختیار اصلاح شیوه گشت ارشاد با مجلس 
شورای اســلامی اســت، گفت: درحال 
حاضر چنین موضوعی در مجلس شورای 
اســلامی مطرح نشده اســت. در این خصوص نه طرح و نه لایحه ای به مجلس 

نیامده است.
رئیس کمیســیون شــوراها در پاســخ به ســوالی دیگر مبنی بــر این که 
گفتــه می شــود دولت باید درخصوص اصلاح شــیوه گشــت ارشــاد اقدام 
کنــد، از لحــاظ آیین نامه ای ابتدا دولت باید به ایــن موضوع ورود کند یا مجلس 
شــورای اســلامی بیان کــرد: هم دولــت می تواند لایحه در ایــن خصوص به 
 مجلــس ارائه کنــد هم نماینــدگان می تواننــد درباره اش طرحــی به صحن 
بیاورند. وی درباره آخرین اقدامات کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس شورای 
اسلامی پیرامون حوادث اخیر کشور گفت: ما در کمیسیون  شوراها گزارشات مان را 
از همه جا دریافت کرده ایم، همان طور که قبلا هم اعلام کردیم منتظر گزارش نهایی 
پزشک قانونی در موضوع سم شناسی و پاتولوژی بودیم که این گزارش هم ارائه 
شد. جوکار در خصوص این که آیا گزارش نهایی در صحن مجلس قرائت خواهد 
شد یا خیر، گفت: ما گزارش مان را مبتنی بر گزارش پزشکی قانونی که داده است 
نهایی و تقدیم هیات رئیسه می کنیم آن زمان دیگر هیات رئیسه تصمیم می گیرد که 

در صحن قرائت شود یا خیر.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به سوالی مبنی بر این  که آقای رییسی از 
اصلاح شیوه برخورد گشت ارشاد که از سوی رییس مجلس مطرح شده استقبال 
کرده اند، در صورتیکه چنین اصلاحی در قانون صورت بگیرد پاسخ شورای نگهبان 
چــه خواهد بود، گفت: اختیار قانونی مجلس اســت کــه از طریق طرح و لایحه 
موضوعی را تصویب یا اصلاح کند. درصورتی که مصوبه ای در این رابطه به شورای 

نگهبان ارسال شود، در خصوص آن تصمیم خواهیم گرفت.

سرویس سیاســی- نماینده مردم 
قائنات در مجلس شورای اسلامی گفت: 
بنده به عنوان یک عضو در مجلس شورای 
اســلامی از مــردم عذرخواهــی می کنم 
کــه وزارتخانه کلیدی تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی پس از گذشت سه ماه هنوز وزیر 

ندارد.
ســلمان اسحاقی در تذکری شفاهی 
در جلســه علنی مجلس، بیان کرد: دشمن 
درصدد بود تا خدشه در باور و ایمان مردم 
نســبت به نیروی انتظامی وارد کند اما دو 
اتفاق مبارک رخ داد؛ اول اینکه از لسان مبارک مقام معظم رهبری نیروی انتطامی 
مورد توجه و تفقد قرار گرفت. دومین اتفاق مبارک نیز حضور مردم در میدان بود 

که نشان دادند نیروی انتظامی عضو عزیز خانواده های ایرانی است.
وی در ادامه اظهار کرد: بنده به عنوان یک عضو در مجلس شــورای اسلامی 
از مردم عذرخواهی می کنم. بنده به مردم می گویم ما شــرمنده هســتیم که پس از 
گذشــت ســه ماه اداره وزارتخانه کلیدی تعاون، کار و رفاه اجتماعی اکنون نه این 
وزارتخانه  سرپرست دارد و نه وزیر که مایه تاسف است. نماینده مردم قائنات در 
مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: ای کاش  هیات رئیسه مجلس به جای دنبال 
کردن تغییرات در سامانه ثبت مخالف و موافق به سمت اصلاح آئین نامه مجلس 
می رفت تا امروز منتظر طرح بیش از ۱۰۰  طرح از گذشــته در صحن نبودیم و یا 

شاهد پس گرفتن امضای نمایندگان در استیضاح ها و سوال ها نبودیم.

نادران در صحن مجلس:

مقابل تناقض گویی و متقلبانه رأی گرفتن 
از مجلس می ایستم

جوکار رئیس کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور:

اصلاح شیوه گشت ارشاد در مجلس 
مطرح نشده است

اسحاقی نماینده مردم در مجلس  :

از خانه ملت از مردم عذرخواهی می کنم

تغییر رفتار 

دست مجلس است

دانشجویان بازداشتی 

نمایندگان نمی گذارند 

جمع آوری سطل زباله 

انگیزه ای برای کار ندارند 

درباره بابک زنجانی 

فائزه همچنان در بازداشت 

بازنشسته شده اند

اخبار ویژه ...

زارع پــور وزیر ارتباطــات در آیین افتتاح عملیاتی مرکز کنترل و عملیات 
ماهواره های ســنجش گفت: محدودیت ها طی روز های گذشته برطرف شده 
و دو روز اســت که هیچ محدودیتی به جز برای دو پیام رســان آمریکایی وجود 
ندارد. او افزود: تصمیم گیری در رابطه با رفع محدودیت اینســتاگرام و واتس 
اپ به تصمیم مراجع ذیصلاح و تغییر رفتار این دو اپلیکیشن بستگی دارد. زارع 
پور گفت: پلتفرمی که قوانین جمهوری اسلامی را به رسمیت نمی شناسد بستر 

مناسب برای کسب و کارها نیست. 

هادی طحان نظیف ســخنگوی شورای نگهبان درباره اصلاح شیوه گشت 
ارشاد گفت: اختیار قانونی مجلس است که از طریق طرح و لایحه موضوعی را 
تصویب یا اصلاح کنند. درصورتی که مصوبه ای در این رابطه به شورای نگهبان 

ارسال شود، در خصوص آن تصمیم خواهیم گرفت.

روابط عمومی دانشــگاه شــهید بهشــتی در اطلاعیه ای درباره وضعیت 
دانشجویان بازداشتی این دانشگاه در پی ناآرامی های اخیر اعلام کرد: با پیگیری 
های صورت گرفته از طریق مراجع مســئول، تمام دانشــجویان دانشگاه شهید 

بهشتی که در طول دو هفته بازداشت شده بودند، آزاد شدند.

آقا تهرانی رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس با بیان اینکه ۲ سال است برخی 
نمایندگان نمی گذارند که فضای مجازی را مدیریت کنیم ضمن اینکه برخی نیز 
از بیرون فشــار آوردند تصریح کرد: خود آمریکا ۲۷۰ ماده برای فضای مجازی 
گذرانده اســت به عنوان مثال اگر تبلیغ ایرانی ها در آن باشــد باید ببندند به ما که 

می رسد از آزادی می گویند!

این روزها مخازن زباله برخی از خیابان های اصلی تهران جمع آوری شده 
و برخی شهروندان زباله خود را در محل جانمایی مخزن رها می کنند. مسئله ای 
که برخی از علت آن خبر ندارند. حسین نظری معاون خدمات شهری و محیط 
زیست شهرداری درخصوص دلیل جمع آوری مخازن زباله از سطح شهر توضیح 
داد:  این موضوع دلیل امنیتی دارد وقتی مجموعه امنیتی اعلام کنند که باید مخازن را 
جمع آوری کنید، ما به عنوان شهرداری انجام می دهیم. او ادامه داد: شورای تامین 
دراین خصوص تصمیم گیری کرده و شــهرداری براساس تصمیمات شورای 

تامین حرکت می کند. 

نماینده مجلس درباره میزان رضایت مردم از دولت رئیســی اظهار کرد: 
مردم هنوز احساسی از اقدامات عظیم دولت آقای رئیسی ندارند، البته معتقدم 
فضای اجتماعی نسبت به گذشته آرام تر شده است.وی با اشاره به لزوم ترمیم 
کابینه بیان کرد: دولت سال آینده باید نتیجه و آثار اقدامات خودش را به مردم 
ارائه دهد اما کُندی عملکرد مدیران اجرایی به ویژه در استان ها با همین فرمان 
جلو رود، قطعا دولت نمی تواند اقدامات اساسی در حد انتظار مردم برای حل 

مشکلات کشور انجام دهد.

در حین بازی اســتقلال و فولاد فرد ناشناسی درباره بابک زنجانی حرف 
می زند! او که مشــخص نیســت با فرد بغل دســتی اش حرف می زند یا تلفن، 
می گویــد: »نه بابا، تــو از بابک زنجانی ۵ تومان گرفتی تا مصاحبه اش را بزنی! 

خودش در اوین به من گفت!«

محسن هاشــمی  در رابطه با بازداشت خواهر خود فائزه هاشمی گفت: 
خواهرم فائزه همچنان در بازداشت به سر می برد.»محسن هاشمی رفسنجانی« 
رئیس سابق شورای اسلامی شهر تهران، در رابطه با بازداشت خواهر خود فائزه 
هاشــمی گفت: خواهرم فائزه همچنان در بازداشــت به سر می برد. وی پاسخ 
به دو ســوال دیگر برنا در رابطه با برگزاری دادگاه فائزه هاشمی و فعالیت وی 
در حزب کارگزاران گفت: نمی خواهم فعلا توضیحی بدهم، بعدا پاســخ شما 

را خواهم داد.

رئیس دانشــکده حقوق و علوم سیاســی دانشگاه تهران در واکنش به 
خبر اخراج دکتر زیبا کلام به تلویزیون اینترنتی دانشــگاه تهران گفت: دکتر 

زیبا کلام چهار سال قبل یعنی در سن ۷۰ سالگی بازنشسته شده است.
دکتر متقی گفت: در حال حاضر ۲۸ اســتاد در دانشکده فعالیت دارند 
که حتی به اندازه کافی برای استادان درس وجود ندارد بنابراین وقتی فردی 
بازنشســته می شــود نباید چنین توقعی داشــت.وی با بیان اینکه دانشکده 
علوم سیاســی دانشــگاه تهران حداکثر احترام را برای دکتر زیباکلام قائل 
است گفت: در چهار سالی که از بازنشستگی ایشان می گذرد حتی اتاقشان 
 از نظر قانونی تخلیه نشــده اســت و حتی ایشان با دانشجویان نیز پایان نامه 

دارند.

طبق اصل ۷۵ قانون اساســی مجلس نمی تواند پیشنهادی در لایحه بدهد که بار 
مالی به دولت تحمیل می کند. سوال این است که با این وضعیت کمیسیون برنامه 
چطور می تواند در لایحه دولت دخل و تصرف کند لذا عملا دست مجلس بسته است.
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